
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 22. september 2017 

 

Bemærkninger til referat fra 27. maj. Ingen 

Siden sidst - opringninger til formanden i forbindelse med m el kortslutning og 
dermed manglende vandforsyning en dag i august måned. 

Ny Affaldsordning - sagen udsættes indtil vi kender økonomien for de forskellige 
ordninger. Hans Jørn undersøger økonomien i forbindelse med tidligere ordning. 

Arbejdsweekend den 7. og. 8. oktober  - nyhedsbrev godkendt. Opgaven består 
primært i fortsat bekæmpelse af Glansbladet hæg. 

Vejvedligeholdelse - opretning - drift fremover - Erik ønsker at stopper med 
vejopretning, Gert villig til at oplære ny mand. Salten vognmandsforretning leverer 
stabilgrus til vores veje. De fleste veje skal fremover rettes op med en grader, for at 
sikre at overfladevand kan ledes væk. Besluttet at flere vejstykker rettes op snarest. 
Mogens kontakter Ans Iller kloak og Anlæg. Øvrige veje vurderes til foråret. 

Oversvømmelser - Sti over Marbækken og sti til anløbsbro - Mogens kontakter 
Silkeborg Kommune om mulighederne for at løfte stierne med påfyldning af jord, 
event gangbro. Vi må forvente at oversvømmelserne vil være tiltagende fremover! 

Drænvand i brønde for vandure. Sv. Aage kontakter Teglgårdsparkens Vandværk for 
om muligt i fællesskab at løse problemet med drænvand i målerbrønde. 

Næste møde, 12. november kl. 14 PP 96 

Afbud fra Bodil, ikke mødt Torben og Frede 

Referat Mogens 

  


